

Amazing 日本
JAPAN 本

7D5N
东京 / 富士山 /
合掌村 / 京都 / 大阪 / 奈良
TOKYO / HAKONE / MT.FUJI /
KYOTO / OSAKA / NARA

Singapore ✈ Tokyo Tour Code: JJTO-2

 **Golden**[®]
Destinations



Japan
日本



Shirakawa-Go Village
合掌村



Mount Fuji
富士山



Kiyomizu Temple
清水寺



Sensoji (Asakusa Kannon Temple)
浅草雷门观音寺

行程次序, 以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Shinjuku Kabuki-cho
新宿购物区

Nakamise Shopping Street
仲见世商店街

Shinsaibashi Shopping Arcade
心斋桥购物街

SCHEDULE

D1 SINGAPORE ✈️ TOKYO (MOB)

D2 TOKYO (D)

- ☑️ Sensoji (Asakusa Kanon Temple)
- ☑️ Nakamise-dori Street
- ☑️ Shinjuku Kabuki-cho

D3 TOKYO 🚗 MT.FUJI 🚗 NAGANO-KEN (B/L/D)

- ☑️ Oshino Hakkai
- ☑️ Mt. Fuji 5th Station (Subject to weather condition)

D4 TAKAYAMA 🚗 SHIRAKAWA-GO 🚗 GIFU (B/L/D)

- ☑️ Takayama Old Town
- ☑️ Shirakawa-Go Village (UNESCO World Heritage)

D5 GIFU 🚗 KYOTO 🚗 OSAKA (B/L)

- ☑️ Kyoto Kiyomizu Temple
- ☑️ Ninenzaka Path , Sannenzaka Path
- ☑️ Sanjusangen-do
- ☑️ Shinsaibashi
- ☑️ Dotonbori

D6 OSAKA 🚗 NARA 🚗 OSAKA (B/L/D)

- ☑️ Osaka Castle(Outlook)
- ☑️ Sushi DIY
- ☑️ Nara Park

D7 KANSAI ✈️ SINGAPORE (B/MOB)

- ☑️ Mitsui Premium Outlet (Tour guide took the guests on a round-trip tram ride to the outlet)



✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ BBQ
- ★ Japanese Cuisine
- ★ Sushi+Udon
- ★ Japanese Setmeal
- ★ Shabu Shabu

TOURIST ATTRACTIONS:

TOKYO

- ◆ **Sensoji (Asakusa Kanon Temple)** - The temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And you could walk along Nakamise Shopping Arcade, is bustling with people buying traditional Japanese snacks, which you could see many snack stalls demonstrate how they make it and then sell it still piping hot.

YAMANASHI-KEN

- ◆ **Mount Fuji** - Mt. Fuji, rising above the clouds, is the symbol of Japan and has provided a spiritual basis for the Japanese since ancient times, with the height of 3776m high.

SHIRAKAWA-GO

- ◆ **Shirakawa-Go Village** - The Historic Villages of Shirakawa-gō are one of Japan's UNESCO World Heritage Sites. These villages are well known for their houses constructed in the architectural style known as gash O-zukuri. The Gasshō-zukuri, "prayer-hands construction" style is characterized by a thatched and steeply slanting roof resembling two hands joined in prayer. The design is exceptionally strong and, in combination with the unique properties of the thatching, allow the houses to withstand and shed the weight of the region's heavy snowfalls in winter.

KYOTO

- ◆ **Kiyomizu Temple** - The temple is renowned for its construction which uses no nails to support the elaborate wooden structure of the main hall. And with a quaint old lane lined with pottery shops lead up to this famous temple. Nishijin Textile Centre (Kimono Show) - Here you can find a great variety of works created in the Nishijin Spirit, like Kimono & Kimono Sashes. And you could enjoy a Kimono show in the centre.

OSAKA

- ◆ **Shinsaibashi Shopping Arcade** - It is said to be the longest in Japan. Once inside the arcade, approx. 600 stores; old-fashioned diners, delicatessen, knife shops of long tradition, a tea store established in 1868, tofu, croquettes, chinaware and kimono.
- ◆ **Osaka Castle** - It is one of Japan's most famous castles.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ T Mark Hotel or Similar Class
- ✓ Hotel Ambient Azumino or Similar Class
- ✓ Ogaki Forum Hotel or Similar Class
- ✓ Dotonbori Crystal Hotel IV or Similar Class
- ✓ Izumisano Center Hotel Kansai or Similar Class

x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night

NO OPTIONAL TOUR

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Oshino Hakkai
忍野八海



Takayama Old Town
高山老街



Osaka Castle
大阪城公园



精简行程

第一天 **新加坡** ✈️ **东京**
(机上用餐)

第二天 **东京**
(晚)

- ☑ 浅草寺
- ☑ 仲见世商店街
- ☑ 新宿购物区

第三天 **东京** 🚗 **富士山** 🚗 **长野**
(早/午/晚)

- ☑ 忍野八海
- ☑ 富士五合目(视天气而定)

第四天 **长野** 🚗 **白川乡** 🚗 **岐阜**
(早/午/晚)

- ☑ 高山老街
- ☑ 白川乡合掌村+展望台 (世界文化遗产)

第五天 **岐阜** 🚗 **京都** 🚗 **大阪**
(早/午)

- ☑ 清水寺
- ☑ 二年坂, 三年坂
- ☑ 伏见稻荷神社 + 千本鸟居
- ☑ 心斋桥, 道顿堀

第六天 **大阪** 🚗 **奈良** 🚗 **大阪**
(早/午/晚)

- ☑ 大阪城堡 (外观)
- ☑ 寿司学校 (寿司DIY)
- ☑ 奈良公园

第七天 **大阪** ✈️ **新加坡**
(早/机上用餐)

- ☑ 临空城PREMIUM OUTLET (导游带客人坐电车来回Outlet)

观光景点:

东京

◆ **浅草寺** - 建于7世纪的佛庙, 其象征物是风雷神门, 上面挂着写有“雷门”两个字的红灯笼, 这里每天都有前来参拜的观光客, 终年熙熙攘攘。您也可在该寺前的热闹街道“仲见世”购物, 此处满布出售纪念品的小店及当地小吃的日式店铺。

山梨县

◆ **富士山** - 富士山海拔3776米, 是日本第一高峰。它气势雄伟, 为其它山峰所不及, 呈圆锥形的山姿十分优美, 常常被用来作为绘画和文学的创作题材, 它作为日本的象征, 名扬全世界。

白川乡

◆ **合掌村** - 于1995年列入世界文化遗产, 因为冬天的景色如同童话故事中情景一般, 故被誉为『冬日的童话村』。这是日本一种特殊的民宅形式, 特色是以茅草覆盖的屋顶, 呈人字型的屋顶如同双手合十一般, 于是就被称为【合掌】。合掌造为木造建筑物, 在兴建的过程中完全不用钉子, 但仍然十分坚固。合掌造的屋顶十分陡峭, 这是使积雪容易滑落不会堆积, 以避免冬季的大雪将屋顶压垮。

京都

◆ **清水寺** - 历史悠久的寺庙, 整座建筑完全不用铁打钉琐。沿途坡道两旁是日式古老建筑及商店, 摆满了各种各式的日本手工艺品, 陶瓷, 日本娃娃等, 不胜枚举。

大阪

◆ **心斋桥购物街** - 大阪最大的购物区, 也是日本最长的天缝式购物街, 集中了许多精品屋和专卖店还有很多饮食店, 既有日本菜, 也可以品尝到中国、韩国、亚洲、美洲和欧洲等世界各个国家、各个地区不同的风味呢。

◆ **大阪城公园** - 是大阪的象征, 它包括十三处被日本政府立为重要文化遗产的建筑。



✓ 5早餐/4午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ BBQ任吃任喝
- ★ 日式料理
- ★ 日式定食
- ★ 涮涮锅任吃
- ★ 寿司+乌冬面



酒店住宿 (5晚)

- ✓ T MARK酒店或同级 x1晚
- ✓ 安昙野阿比恩特酒店或同级 x1晚
- ✓ 大垣论坛酒店或同级 x1晚
- ✓ 道顿堀水晶饭店IV或同级 x1晚
- ✓ 泉佐野酒店或同级 x1晚

无自费项目

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

旅游质讯 General Information

• 日本 JAPAN •



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本 标准时差快 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过30公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A321		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

